
 
 

Protokół  Nr  94/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 z dnia 18 kwietnia 2023 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Daniel Wawryniuk – Przewodniczący Komisji 

2. Pani Teresa Łojszczyk – członek Komisji 

3. Pan Stanisław Majszyk – członek Komisji 
 (Lista obecności w załączeniu) 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zenon Jurkowski – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Pan Mariusz Kozera – Z-ca Wójta 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Omówienie petycji, która wpłynęła do biura Rady Gminy. 

4. Podjęcie działań odnośnie w/w petycji. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał i przewodniczył mu Pan Daniel Wawryniuk– Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Na podstawie frekwencji członków Komisji w/w stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Pan Przewodniczący Daniel Wawryniuk przeczytał petycję, w której Mieszkańcy Ptaków proszą o 

wyasfaltowanie drogi. 

Pan Zenon Jurkowski- prosimy o odniesienie i opinię Pana Wójta. 

Pan Zastępca Wójta- od Wólki Mieszkańcy, by chcieli. Wszystkie warianty dróg są pod specustawą 

drogową. Każdy wariant to jest ZRID, decyzje środowiskowe, pozwolenia wodno-prawne. Proces 

projektowy będzie drogi. Działek będzie ok. 30, koszt dokumentacji jakieś 150 tyś. Jezdnia min 5 m, 

a powinno być 5,5 m plus 0,75 m pobocza. Musi być zrobione wszystko razem. 150.000 tyś zł – 

całość, mosty do przybudowy, czy to most czy przepust podobnie. Czas 2 lata. 

Pani Teresa Łojszczyk- A finansowanie? 

Pan Zastępca Wójta- Ministerstwo Infrastruktury  od Wojewody, 800-900 tyś od 1 km i obiekty 

mostowe, duże koszty. Szacunkowo wszystko ok. 3,5 mln zł. 

Pani Teresa Łojszczyk- A inne możliwości? 

Pan Zenon Jurkowski- Droga w Ptakach i Kulkach jest bardzo wąska 

Pani Teresa Łojszczyk- przez Kulki to ok. 1,5 mln mniej… 

Pan Przewodniczący- 2 mln zł, koszt wyjdzie tak czy tak.  

Pan Zastępca Wójta- dokumentacja w przypadku ZRID-u jest ważna całe życie. 

Pan Przewodniczący- co może gmina tam zaproponować? 

Pan Zastępca Wójta- tłuczeń 

Pan Stanisław Majszyk- ale bez odwodnienia, to nie ma sensu. 

Pan Zastępca Wójta- dwie drogi są w stanie dobrym, dwie odnogi są cały czas sypane. Było robione 

odwodnienie. Pewne są w każdym z 3 wariantów. Pewne są, finansowanie gorzej.  

Pani Teresa Łojszczyk- oni ze mną rozmawiali, oni chcą mieć drogę asfaltową. JA za nimi obstaje. 

Trzeba wybrać najtańszą opcję.  

Pan Przewodniczący- tylko każda miejscowość  może przyjść i mówić, że chce mieć asfalt 

Pan Stanisław Majszyk- przyjdzie Dzielnik, tak wąskie gardło jest przy budynkach? 

 



 
 

Pan Zastępca Wójta: nie ma pasa drogowego, przyjdzie ZRID. 

Pan Stanisław Majszyk- tam jest przyzwoicie, ale do czasu. 

Pan Zenon Jurkowski- nie ma śniegu, a drogi się niszczą. Dbanie doraźne, częściej równiarka. 

Pani Teresa Łojszczyk- tłuczeń, tarka tam jest. 

Pan Zastępca Wójta- ludzie stali się roszczeniowi. 

Pan Stanisław Majszyk- apetyt rośnie w miarę jedzenia. 

Pani Teres Łojszczyk- Ptaki mają tragedię, wpada się w bagno, bajoro 

Pan Zastępca Wójta- u nas jest skupisko zabudowań, żadne Państwo nie ma takiej zabudowy jak 

Polska. 

Pani Teresa Łojszczyk- to jest sprawa przyszłościowa, chcemy im pomóc 

Pan Przewodniczący- zrobimy to przyjdą inne miejscowości… 

Pani Teresa Łojszczyk- trzeba wychodzić do ludzi, oni nie ustąpią. 

Pan Zenon Jurkowski- zebranie sołeckie, ważne by z funduszu sołeckiego brać środki na projekt. 

Niech zainwestują. 

Pani Teresa Łojszczyk- Oni chcą żyć na godziwym poziomie. 9 lat temu mówiłam o problemie dróg. 

Drogi to podstawa. Inne rzeczy na bok, to nie są czasy furmanek, teraz każdy ma 3 samochody. Nikt 

nie zrozumie tego kto nie mieszka na koloniach. 

Pan Zastępca Wójta- Ale kwestia finansowa jest nadal nie rozwiązana. 

Pan Zenon Jurkowski- ja przekierowałem też temat do Komisji Budżetu. Pasowało, by coś 

zaplanować. Finalnie możemy zrobić wniosek do budżetu na przyszły rok, na dokumentację 

projektową. Można zaplanować i w przyszłości zrobić. Dokumenty nie tracą na ważności. Ja bym 

wnioskował  o wstępną kalkulację finansową dwóch wariantów, chcemy wiedzieć o jakie pieniądze 

wnioskować. 

Pani Teresa Łojszczyk- Nie znamy przyszłości, projekt niech będzie, może przyjdzie kiedyś czas, że 

środki się znajdą. Nie przekreślajmy , że nie mamy pieniędzy. 

Pan Przewodniczący- sama dokumentacja ok 150 tyś, może gdyby się w to w czasie rozłożyło. 

Pani Teresa Łojszczyk- jesteśmy za projektem, za dokumentacją. Tylko, który wariant? Ja się mogę 

z tym człowiekiem połączyć. Trzeba żeby się określili. Oni będą chcieli od Wólki. 

Pan Zastępca Wójta- Ale będą z tego korzyści, że zrobimy mosty. Ja bym wybrał od Wólki. 

Pan Stanisław Majszyk- mosty muszą być, a argumenty będą się zmieniać, drogi się ludziom należą.  

Pan Zastępca Wójta- teraz to kosztuje 2 mln, ale przyszłościowo będzie ile mniej kosztów.  

Pan Zenon Jurkowski- dokumenty robić, a warianty po przeanalizowaniu 

Pani Teresa Łojszczyk- projekt się nie przeterminuje. 

 

Ad. pkt 4 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po przeanalizowaniu sprawy stwierdza, że należy skierować 

wniosek do budżetu gminy na przyszły rok budżetowy w celu wykonania dokumentacji projektowej. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:     

Magdalena Szczurowska  

insp. ds. Sekretariatu        Przewodniczący Komisji 

                                         /-/ Daniel Wawryniuk 


